

致各中心使用者：

2019年9月2日沙田賽艇中心暫停電力供應

由於沙田賽艇中心將在 2019年9月2日(星期一)上午10時至下午2時進行固定電力裝置維修。沙田賽艇中心內的更衣室、拉機房、艇倉及辦公室的電力於上述時間將全面暫停。屆時辦公室亦將暫停運作。因此請各中心使用者在上述時間注意安全以免發生危險。

如對上述安排有任何查問，請致電 2699-7267 與賽協職員聯絡。

不便之處，敬請原諒。



中國香港賽艇協會

2019年8月30日

Dear All Centre User(s)

Temporary Suspension of Electricity Supply at Sha Tin Rowing Centre
on 2 September 2019

Please be informed that repair work for fixed electrical installations will be carried out from 10:00 a.m. to 14:00 p.m. on 2 September 2019 (Mon) at the Sha Tin Rowing Centre.

During the above period, lighting system and electricity at the changing rooms, ergo room, boat bays and general office will be completely suspended. General office will be closed by that time. All Centre User(s) should pay special attention for the safety during the mentioned period.

Should you have any queries, please do not hesitate to contact our staff at 2699-7267.

We apologize for any inconvenience caused.



Hong Kong, China Rowing Association

30.8.2019